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Geachte leden van de raad, 

Jaarlijks informeren wij uw raad met een 'verzamelbrief over de (wijze van) afhandeling van de 
openstaande vragen, moties en toezeggingen die langer dan een jaar open staan. 

Deze wijze van afhandeling komt niet in de plaats van de gebruikelijke afhandeling. Gebruikelijk is dat 
een door de raad aangenomen motie of een toezegging aan de raad zo spoedig mogelijk wordt 
beantwoord. 

In de bijlage 1 staat de voorgestelde wijze van afhandeling van de moties en toezeggingen die voor 
1 januari 2020 zijn vastgelegd. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 
burgemeest ethouders van Emmen, 
de gemeenjèsecreta . 

. ~l) 
delburgemeester , 

M. Plantinga- Leenders H.F. van Oosterhout 
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Bijlage bij raadsbrief Afhandeling moties en toezeggingen 

Leeswijzer 
Per portefeuille volgt een overzicht van de openstaande toezeggingen en moties die zijn 
geregistreerd vóór 1 januari 2020. 
Bij iedere toezegging/motie staat een reactie met een voorstel. Het voorstel houdt in: 

Voorgesteld wordt de motie op Afgehandeld te zetten. 
Voorgesteld wordt de toezegging te dateren op de vaststellingsdatum van deze brief. 
(Nog) In behandeling. Dan wordt de stand van zaken vermeld. 

Na raadsbehandeling wordt het overzicht op de raadswebsite bijgewerkt. 

NB. In de portefeuille Wanders zijn geen openstaande moties/toezeggingen. 
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Portefeuille Van Oosterhout 

Motie Inzet Boa's d.d. 16 mei 2019 (commissie BME) 
Deze motie staat volgens de fractie CDA onterecht op "afgehandeld". Burgemeester van Oosterhout 
zegt toe daarop terug te komen (in een nog nader te bepalen vorm). 

Stand van zaken 
In het kader van de voorbereiding van de Kadernota 2021 is als vervolg op de motie d.d. 
9 november 2017 een voorstel uitgewerkt om de formatie van de Boa's in de periode 2020 - 2023 
stapsgewijs uit te breiden van 15 naar 26,5 Fte en daarmee invulling te geven aan de motie van de 
raad. Dit op basis van de benchmark van het Adviesbureau Veiligheid en handhaving. Tevens 
adviseert het Adviesbureau dat een beleidsmatige/juridische ondersteuning wenselijk is. Naast de 
formatiebenchmark is aan het adviesbureau ook advies gevraagd over de verdere ontwikkeling van 
team gebiedstoezicht. Voor het doorvoeren van ontwikkelopgave is jaarlijks een aanvullend budget 
benodigd van {: 430.000. 
In de huidige financiële situatie zijn er onvoldoende financiële middelen om hieraan uitvoering te 
geven. In de Kadernota is in paragraaf 2.4.2. Leefbare gemeente de volgende tekst opgenomen: 
"De wens van de raad om extra BOA's in te zetten valt op dit moment lastig in te passen. Uitbreiding 
wordt weer opportuun zodra er meer middelen beschikbaar zijn". 

Voorstel 
Voorstel is deze motie op Afgehandeld te zetten. Er is uitvoering gegeven aan de motie met het 
onderzoek en het voorstel. Zodra er meer middelen zijn, wordt dit voorstel heroverwogen. 

Toezegging Commissie van advies voor de bezwaarschriften d.d. 17 mei 2018 
(commissie BME) 
Wethouder Otter zegt toe de raad te informeren over toekomst van deze commissie n.a.v. vraag van 
de heer Scheltens (VVD) hoe en wanneer de raad m.b.t. dat onderwerp wordt meegenomen (NB. 
onderdeel portefeuille burgemeester). 

Reactie 
Tussenbericht in verzamelbrief d.d. 21 maart 2019: Er wordt gewerkt aan een nieuw model voor het 
behandelen van bezwaarschriften in de gemeente Emmen. Voor de zomer zullen wij de raad nader 
informeren. 

Stand van zaken 
Er is een model uitgewerkt voor een nieuwe wijze van behandelen van bezwaarschriften. In dit 
model wordt niet langer gebruik gemaakt van de diensten van de commissie van advies voor de 
bezwaarschriften, maar wordt een vorm van ambtelijk horen geïntroduceerd. De vraag is of er 
voldoende politiek-bestuurlijk draagvlak is voor dit nieuwe model. De burgemeester overweegt ofhij 
dit voorstel in voorlegt of de huidige werkwijze afweging. 

Voorstel 
Voor kennisgeving aannemen. De stand van zaken nemen we op in het overzicht moties c.a. 
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Portefeuille Otter 

Toezeggingen wildplakken en studentenhuisvesting d.d. 9 september 2019 
(commissie W&R) 
Vraag over wildplakken (voor de zomer reeds vraag over gesteld door WD). Kan daar tegen 
opgetreden worden? Vraag over studentenhuisvesting, WD heeft signalen ontvangen over tekort 
aan studentenhuisvesting. Is de gemeente daarmee bezig? Wethouder van der Weide geeft vragen 
door aan wethouder Otter, die zal de vragen schriftelijk beantwoorden. 

Reactie 
De vraag over studentenhuisvesting is afgehandeld. Die over wildplakken nog niet. 
Wildplakken heeft zeker aandacht. Er is een "plakker" op heterdaad betrapt en bekeurd. 
Ook hebben we gesproken met de producent van de posters. Bij wildplakken moet er sprake zijn van 
betrappen op heterdaad, anders kunnen wij geen sanctie opleggen. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Motie 3: Onderhoudsproblematiek buurthuizen d.d. 27 juni 2017 (raad) 
Motie 3 vraagt college om: 

Het uitvoeren van een inventarisatie met betrekking tot onderhoud voor Buurthuizen; 
De inventarisatie te relateren aan de beschikbare middelen van Buurthuizen; 
Op basis van de inventarisatie te komen met voorstellen tot het oplossen van de 
problematiek van groot onderhoud en/of verduurzaming bij Buurthuizen; 
Deze oplossingen onderdeel te laten zijn van het nog vast te stellen Accommodatiebeleid. 

Reactie 
Stand van zaken n.a,v, 17.102751: Ten aanzien van deze motie is een eerste inventarisatie 
gemaakt. De eveneens gevraagde oplossingen vergen meer tijd. Stand van zaken kadernota 2019: 
Bij de Kadernota 2019 wordt meegenomen het voorstelom een 1/3 regeling voor buurthuizen in te 
voeren. Hiermee ontstaat een investeringsvolume van 300.000 euro voor noodzakelijk onderhoud 
en verduurzaming van buurthuizen. 

Stand van zaken verzamelbrief d.d. 21 maart 2019: 
Ten aanzien van deze motie is een eerste inventarisatie gemaakt. De eveneens gevraagde 
oplossingen vergen meer tijd. Bij de Kadernota 2019 is meegenomen het voorstelom een 1/3 
regeling voor buurthuizen in te voeren. Hiermee ontstaat een investeringsvolume van 300.000 euro 
voor noodzakelijk onderhoud en verduurzaming van buurthuizen. Door de discussie over de 
investeringsagenda is dit onderdeel van de ae tranche en komt dit op 28 maart in de raad aan de 
orde. 

Stand van zaken verzamelbrief d.d. juni 2020. 
We werken aan een overzicht van de zaken die we inmiddels in uitvoering hebben c.q. hebben 
gerealiseerd. Dat overzicht nemen we op in de P&C documenten. Zo informeren wij de raad 
periodiek over de voortgang. 

Voorstel 
Met de toezegging dat de raad via de P&C documenten periodiek geïnformeerd wordt, de toezegging 
op Afgehandeld te zetten. 
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Portefeuille Kleine 

Toezegging Kadernota-behandeling. Motie M2 reanimatiecursus voortgezet onderwijs 
d.d. 27 juni 2019 (raad) 
Wethouder Kleine neemt intentie van de motie over met dien verstande, dat hij toezegt in het 
periodiek overleg met het V.O. dit initiatief te bespreken. Hierbij zijn de restricties dat de gemeente 
niet over de te maken keuze gaat en hiervoor geen middelen heeft. De in die zin overgenomen motie 
wordt hier als toezegging genoteerd. 

Reactie 
Op 8 november j1. is deze vraag voorgelegd aan de rectoren van het voortgezet onderwijs in Emmen. 
De rectoren hebben aangegeven dat er al veelleerlingen zijn die leren reanimeren in het kader van 
hun beroepsgerichte opleiding (zorg & welzijn, sport). Zij gaan de reanimatietraining niet aan alle 
leerlingen aanbieden. Dit zou te duur worden en het is naar hun idee ook niet nodig omdat er al 
zoveelleerlingen en docenten zijn die kunnen reanimeren. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Motie 6: verhuizing CBK naar Cultureel Hoofdstraat Kwartier d.d. 9 november 2017 
In motie 6 wordt college verzocht voor verhuizing eBK naar hoofdstraatlocatie zorg te dragen. 

Reactie 
Stand van zaken n.a.v. verzamelbrief 17.102751 Motie 6 Verhuizing eBK naar Hoofdstraat is in 
behandeling. De raad wordt te zijner tijd nader geïnformeerd over het proces dat moet leiden tot 
verhuizing van de activiteiten van het eBK naar het Rensenpark. 

Stand van zaken verzamelbrief 21 maart 2019: 
Inmiddels is in het Rensenpark een dependance van het eBK geopend. De volledige verhuizing van 
het eBK naar het Rensenpark is nog onderwerp van onderzoek. 

Stand van zaken d.d. 1 januari 2020 
De voorgestelde verhuizing van eBK naar het Rensenpark wordt onderzocht. Of en op welke wijze 
dit gerealiseerd kan worden, is onderdeel van nadere uitwerking. De raad wordt hier te zijner tijd 
nader over geïnformeerd. 

Voorstel 
Wij stellen voor deze motie op Afgehandeld te zetten. Het dependance is geopend en zodra er 
nieuwe informatie is over de verhuizing, informeren wij uw raad. 
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Portefeuille Van der Weide 

Motie 1 Containertuintjes (Toezegging) d.d. 4 november 2019 
Naar aanleiding van een vraag in de raadsvergadering van 4 november 2019 heeft de wethouder de 
toezegging gedaan om te onderzoeken wat de ervaringen zijn bij de gemeente Groningen en Assen 
met betrekking tot het gebruik de containertuintjes. 

Reactie 
Gemeente Groningen moet de containertuintjes nog gaan plaatsen. Gemeente Assen heeft dit al 
gedaan en daar zijn de containertuintjes in eerste instantie geplaatst op de hotspots. 
De tuintjes op locaties waar de bijplaatsingen aanzienlijk tot helemaal zijn afgenomen, hebben ze 
verplaatst naar andere locaties met veel bijplaatsingen. 
Ze zijn nog aan het inventariseren of herplaatsen zinvol is dus daar over zijn nog geen ervaringen 
bekend. Daar waar het gemeente Assen niet gelukt is om vrijwilliger te vinden, doen ze het 
onderhoud/ water geven zelf. 
Gezien de ervaringen in andere gemeenten zijn wij enthousiast geworden over de mogelijkheden. 
Wij gaan in de zomer starten met een pilot van 6 maanden. Naar verwachting zal de coronacrisis 
hier geen verandering in brengen. 
Er wordt bij de top 10 hotspots een containertuintje van Cortenstaal met beplanting geplaatst. 
Na afloop van de pilot willen wij een plan voorleggen aan de EOP's over de bevindingen en 
mogelijkheden na de pilot. 
Aangezien deze pilot een bijdrage levert aan zwerfafvalreductie hebben wij deze kunnen eenmalig 
financieren vanuit de zwerfafvalvergoeding. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Toezegging Afvalstoffenverordening d.d. 17 oktober 2019 
Wethouder Van der Weide zegt toe tijdens raadsinformatieavond de raad te informeren over de 
cijfers over afkeuren van de hoeveelheid PMD afval. 

Reactie 
De cijfers zijn zoals toegezegd op de raadinformatiebijeenkomst gepresenteerd. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Toezegging Boomwortels Duindoorn d.d. 14 oktober 2019 
De bomen zouden in voorjaar 2019 gekapt worden. Is nog niet gebeurd. Bewoners willen graag 
geïnformeerd worden. Is nog niet gebeurd. Wethouder Van der Weide komt met reactie. 

Reactie 
De bomen zijn inmiddels gekapt en de straat gemaakt. In het najaar worden er nieuwe boompjes 
gepland. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Toezegging Fietspad aan de Hondsrugweg d.d. 26 september 2019 
Laatste stuk vanafbrandweer tot aan de rotonde is niet afgemaakt (60-70 meter). Waarom is dit 
niet in een keer afgemaakt en wordt het alsnog in de planning opgenomen? 

Reactie 
De heer Meijer hebben we geïnformeerd dat er plaatselijk reparaties zijn uitgevoerd aan het 
betreffende gedeelte van het fietspad vanaf het spoor viaduct tot de Brandweer. 

5 



Voorstel 
Wij stellen voor deze motie op Afgehandeld te zetten. 

Afvalinzameling: initiatief CDA 100/100/100 d.d. 6 november 2017 (raad) 
Begrotingsbehandeling Ie termijn: in het kader van afvalinzameling en met name om er voor te 
zorgen dat huishoudens zo weinig mogelijk afval aan huis krijgen, neemt wethouder Van der Weide 
het idee van het CDA (100/100/100, zie bijdrage fractievz re termijn) mee om te onderzoeken en 
komt er bij de raad op terug. 

Reactie 
Stand van zaken n.a.v. verzamelbrief 17.102751 Over dit initiatief is nadere informatie opgevraagd: 
'100-100-100' staat voor 100 dagen afvalvrij leven. Het is een bewustwordingscampagne met de 
uitdaging voor huishoudens om 100 dagen afvalvrij te leven. De campagne werkt op een interactieve 
wijze via bewustwording toe naar steeds minder afval per inwoner. Deelname is niet alleen leuk en 
interessant voor inwoners, maar ook voor de gemeenten en afvalverwerkers zelf. In het najaar van 
2016 heeft de 100-ste gemeente meegedaan (zie: httPS://WWW.100-100-100.nl!). Op het online 
platform is een community waar alle ervaringen en experimenten van deelnemers samenkomen. De 
campagne draagt bij aan betere bewustwording van onderafvoor minder afval per inwoner. De 
campagne kan per gemeente op maat worden gemaakt. In het kader van het programma Van Afval 
Naar Grondstof (Vang-hha) is het gebruik van het concept '100-100-100'voor gemeenten en 
afvalbedrijven rechtenvrij en tegen uitvoeringskosten aan te schaffen. In onderzoek is wat de kosten 
zijn. Dat is mede afhankelijk van de wijze van uitvoering. 
Stand van zaken verzamelbrief d.d. 21 maart 2019: 
We onderzoeken de mogelijkheden. Er is een projectbudget beschikbaar gesteld (C 9.500). 
Binnenkort komen we met een voorstel. 

Stand van zaken d.d. a januari 2020: 
Deelname is niet alleen leuk en interessant voor inwoners, maar ook voor ons als gemeente. 
De campagne draagt bij aan betere bewustwording van onderaf voor minder afval per inwoner. Het 
levert ons ook veel inzichten en informatie op. 
Wij zijn voornemens het project op te nemen als onderdeel in het nieuwe afvalkaderplan. 
Hierbij willen wij ook een aantal raadsleden uitnodigen om mee te doen met het project. 

Voorstel: 
Wij stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. Het project '100-100-100' staat voor 100 
dagen afvalvrij leven dat onderdeel wordt van het Afvalkaderplan. 

Verzelfstandigingstraject afdeling Sport d.d. 6 november 2017 (raad) 
Begrotingsbehandeling ie termijn: Wethouder Arends zegt raad toe te informeren over en te 
betrekken bij het traject (interne) verzelfstandiging afdeling Sport. 

Reactie 
Stand van zaken verzamelbrief d.d. 21 maart 2019: 
Het onderzoek naar de verzelfstandiging wordt momenteel uitgevoerd. De uitkomsten van dit 
onderzoek gaan eerst naar College en later pas naar de Raad. Verwachting is dat dit in de komende 
twee maanden wordt afgerond. 

Stand van zaken d.d. a januarl 2020 
Op 11 juni is hierover een gesprek met wethouder Van der Weide. De uitkomsten van dit gesprek 
worden hier later opgenomen. 

Voorstel 
Wij stellen voor kennis te nemen van de stand van zaken. 
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Portefeuille Rink 

Toezegging WMO (mantelzorg) en demografische ontwikkelingen d.d. 03 december 
2019 (Commissie Samenleving) 
Vraag CDA m.b.t. het gemeentelijk WMO-beleid of dit voldoende rekening houdt met toekomstige 
demografische ontwikkelingen. Wethouder zegt toe de raad te zijner tijd nader te informeren als er 
meer gegevens en kengetallen bekend zijn. 

Reactie 
Stand van zaken per t januari 2020 
De verwachting is dat we de raad hierover in september kunnen informeren. 

Voorstel 
De stand van zaken wordt vermeld bij de toezegging. 

Toezegging WMO d.d. 11juni 2019 (commissie Samenleving) 
Wethouder Rink zal aangeven op welke wijze hij de raad periodiek zal informeren over de wijze 
waarop de contraetspartijen in de WMO de transfermatie/innovatie vorm geven. 

Reactie 
Binnenkort nemen wij kennis van de Resultaten onderzoek transformatie in de Wmo. Met een 
raadsbrief wordt de raad hierover geïnformeerd. 

Voorstel 
Wij stellen voor deze motie op Afgehandeld te zetten, zodra de raadsbrief is verstuurd. 
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